
   
 

Jak to vypadá s krajinou Kyjovska? 

Velká eroze půdy, sucho, neprostupná krajina nejen to jsou problémy, o kterých diskutovali 

účastníci semináře k zakončení mezinárodního projektu MaGICLandscapes. Tento projekt 

probíhal na území Kyjovska a dalších osmi modelových územích v celkem pěti státech střední 

Evropy mezi roky 2017–2020.  

Seminář proběhl ve čtvrtek 24. 9. v Kyjovském pivovaru. Organizátorem byli zástupci 

Výzkumného ústavu Silva Taroucy pro krajinu a okrasné zahradnictví, v.v.i. Dále přišli 

diskutovat výzkumníci z Krkonošského národního parku, členové Českého svazu ochránců 

přírody, zástupci obcí a nejdůležitějšími diskutujícími, byli zájemci z řad občanů. 

Prezentující Hana Skokanová představila celý průběh projekty se zaměřením na výstupy 

s návrhy zelené infrastruktury do krajiny. Tyto výstupy budou dostupné také na stránkách 

Kyjova, kde již nyní, najdete pro každou obec spadající pod obec s rozšířenou působností 

Kyjov srovnání historického a současného využití krajiny.  

Diskuse k výstupům projektu i samotným problémům krajiny Kyjovska byla velice zajímavá 

a vzešlo z ní velké množství myšlenek, se kterými se bude dále pracovat nejen ve výzkumu, 

ale i prostřednictvím zástupců obcí na Kyjovsku. 

 

 


